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Drodzy Czytelnicy Miesięcznika Nafciarza! 

To były intensywne przygotowania!

Xavi Sabate
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Poznajemy Rywali 

52 pomysły do wyboru

Co słychać u Nafciarzy?  – podsumowanie wakacji
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Opracowanie gra昀椀czne i przygotowanie do druku: Łukasz Bieńkowski 
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	 Dość	już	wakacyjnej	przerwy	i	tygodni	bez	meczów	ORLEN	Wisły	Płock.	Po	prawie	
trzech	miesiącach	od	ostatniego	pojedynku,	na	parkiet	powracają	Nafciarze,	a	z	tej	okazji	 
w	Wasze	ręce	tra昀椀ł	kolejny	numer	klubowej	gazetki.	O昀椀cjalnie	witamy	w	sezonie	2023/2024!

 Za nami długa rozłąka! Ostatni raz Nafciarzy w akcji można było oglądać w Arenie 
Kalisz 3 czerwca, kiedy to pokonali zespół z Kielc i ponownie wywalczyli ORLEN Puchar Polski, 
przy licznym wsparciu swoich fanów. Choć po takim 昀椀nale wszyscy udali się na wakacyjną 
przerwę w doskonałych humorach, trzeba przyznać, że bardzo się nam ona dłużyła. Zarówno 
drużyna, jak i kibice odliczali dni do startu sezonu 2023/2024, który obecnie można uznać za 
rozpoczęty.

 Jak wspominaliśmy w sierpniowym wydaniu miesięcznika, Nafciarze ponownie 
otrzymali dziką kartę od EHF i w tym sezonie również zagrają w elitarnej Lidze Mistrzów. Polska 
Superliga przeszła natomiast prawdziwą rewolucję, a w efekcie terminarz ORLEN Wisły Płock 
pęka w szwach od krajowych pojedynków i starć w Champions League. W niespełna miesiąc 
od startu rozgrywek, Wiślacy mają zaplanowane dziewięć meczów, a wysoka częstotliwość 
grania stanie się normą. Tym bardziej nieocenione będzie dla nich wsparcie ósmego zawodnika, 
czyli WAS - niezastąpionych kibiców.

 Mamy nadzieję, że będziemy mogli liczyć na Was podczas wyjazdów, tak jak na 
zakończenie ostatnich rozgrywek, a także tradycyjnie w ORLEN Arenie, która dzięki głośnemu 
dopingowi nie raz niemalże odlatywała. Choć nowy sezon to nowy rozdział i zmiany, nam 
niech nadal przyświeca to samo hasło „#walczyMY wspólnie”.

Do	boju	niebiesko-biało-niebieska	rodzino!

	 Zapewne	nikogo	nie	zdziwi,	że	okres	przygotowawczy	naszej	drużyny	do	nowego	
sezonu,	pod	wodzą	Xaviego	Sabate,	nie	należał	do	lekkich.	Nafciarze	zaczęli	od	badań	 
i	wspólnej	kolacji,	a	już	kolejnego	dnia	-	24	lipca,	odbyli	pierwszy	trening,	który	z	trybun	
oglądali	kibice.	W	sierpniu	czekały	ich	turnieje	i	sparingi,	a	na	chwilę	przed	pierwszym	
meczem	w	sezonie	odbyła	się	o昀椀cjalna	prezentacja	zespołu.	
 

Przygotowania wystartowały oczywiście w zmienionym już składzie, bez zawodników, którzy 
zakończyli grę w naszym klubie lub zostali wypożyczeni, a z nowymi Nafciarzami. Podczas 
pierwszego treningu, licznie zebrani w OA kibice mogli powitać w drużynie doświadczonych 
graczy: Mihę Zarabeca (środek rozegrania, nr 4), zdobywcę Mistrzostwa Niemiec 22/23  
z THW Kiel, Mirko Alilovicia (bramka, nr 32), od lat broniącego barw węgierskich mocarzy 
oraz młodego i perspektywicznego Kiryla Samoilę (lewe rozegranie, nr 21). 

Do drugiego tygodnia sierpnia, sztab szkoleniowy skupiał się na prowadzeniu treningów na 
siłowni oraz na boisku we własnym gronie, natomiast w weekend 12-13.08 ORLEN Wisła Płock 
miała zaplanowany swój pierwszy sprawdzian. Nafciarze rozegrali w ORLEN Arenie Handball 
Cup 2023, którego byli gospodarzami. W pierwszej edycji płockiego turnieju wzięły także 
udział drużyny: francuska USDK Dunkerque, niemiecka SC DHfK Handball i węgierska MOL 
Tatabánya KC, a rywalizacja odbywała się w formule Final4. W sobotę przeciwnikiem Nafciarzy 
była USDK Dunkerque, z którą już do przerwy wygrywali 18:13, a ostatecznie zwyciężyli 
29:26. Dzięki wygranej, w niedzielę zawalczyli o puchar z SC DHfK Lepizig. Niemcy znaleźli się  
w 昀椀nale ze względu na pokonanie Węgrów (32:30), a w starciu z ORLEN Wisłą Płock również 
zaprezentowali się dobrze. Nasz zespół natomiast nie ustrzegł się przed błędami własnymi, 
przez co przegrał 23:29 (12:13) i zajął drugie miejsce.

D R O D Z Y  C Z Y T E L N I C Y  M I E S I Ę C Z N I K A  N A F C I A R Z A ! T O  B Y Ł Y  I N T E N S Y W N E  P R Z Y G O T O W A N I A !
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Po grach kontrolnych w domu, przyszedł czas na wyjazd do Niemiec, gdzie Nafciarze mieli 
zaplanowany sparing z THW Kiel (w formule 3x20 min.) oraz turniej ORLEN Star Cup (w 
formule 3x20 min.). We wszystkich trzech meczach górą byli Niemcy, jednak Nafciarze nie 
pozwolili im na wysoką przewagę bramkową. Pierwszego dnia ulegli THW Kiel 30:32, natomiast 
kolejnego HSV Hamburg 15:17 i ponownie Mistrzom Niemiec 17:18. Co najważniejsze, była to 
idealna okazja do przećwiczenia elementów gry w praktyce, zgrania i wyłapania aspektów, 
nad którymi następnie mógł skupić się sztab szkoleniowy Wiślaków.

-	 Jest	 Pan	 zadowolony	 ze	 swoich	
zawodników	i	ich	pracy	podczas	okresu	
przygotowawczego?	
XS: Tak, jestem bardzo zadowolony z 
pracy, jaką wykonali zawodnicy jak i sztab 
podczas okresu przygotowawczego. Jako że 
znajdujemy się dopiero na początku sezonu 
niewątpliwie jednak przed nami jeszcze wiele 
do zrobienia, żebyśmy mogli się znaleźć się 
w miejscu, do którego nieustannie dążymy. 

-	 Jak	 w	 drużynie	 odnaleźli	 się	 nowi	
zawodnicy?	 Czy	można	 powiedzieć,	 że	
zespół	jest	już	zgrany	czy	na	to	jeszcze	za	
wcześnie?		
XS:	Nowo zakontraktowani zawodnicy, którzy 
dołączyli do zespołu, to gracze o ogromnej 
jakości bardzo dobrze wpisujący się w 
potrzeby drużyny, dlatego też chcieliśmy, aby 
uzupełnili nasz skład. Co do kwes琀椀i pełnego 
zgrania to oczywiście wszystko wymaga czasu 
i cierpliwości. 

Jak	 przygotowania	 wyglądały	 z	 perspektywy	 trenera	 ORLEN	Wisły	 Płock	 Xaviego	
Sabate	i	Przemka	Krajewskiego?	Odpowiedzi	poniżej!

X A V I  S A B A T E

-	W	tym	roku	przygotowania	skupiły	się	
na	sparingach	z	zagranicznymi	drużynami,	
skąd	taka	decyzja?	
XS:	W tym roku nasze sparingi były skupione 
na pojedynkach z zespołami z zagranicy, 
ponieważ jeśli chcemy stawać się coraz lepsi 
musimy rozgrywać mecze z najlepszymi. Nasi 
tegoroczni rywale sparingowi to drużyny  
z najwyższej półki o niekwestionowanej 
jakości w każdym aspekcie. Sądzę, że 
możliwość grania na takim poziomie stanowi 
doskonałe przygotowanie do sezonu, który 
nas czeka.

-	Łącznie	Nafciarze	rozegrali	pięć	sparingów.	
Jak	ocenia	Pan	te	występy?	
XS: Tak jak już wcześniej wspomniałem 
rozegrane przez nas mecze kontrolne były 
dobrym testem dla nas, w szczególności, 
że były rozgrywane przeciwko drużynom  
o bardzo wysokim poziomie. Pokazały nam  
w jakim momencie przygotowań byliśmy, jakie 
aspekty funkcjonują odpowiednio i co musimy 
jeszcze poprawić. Uważam, że śmiało możemy 
stwierdzić, iż był to naprawdę świetny okres 
przygotowawczy. 

-	Czeka	nas	 intensywny	sezon	 i	 jeszcze	
więcej	meczów	niż	zwykle.	Czy	ORLEN	Wisła	
Płock	jest	gotowa	na	granie	co	kilka	dni?	
XS: Rywalizacja i terminarz są zorganizowane 
w taki a nie inny sposób, a nam jako zespołowi 
pozostaje się tylko dostosować do takiego 
stanu rzeczy. Musimy być gotowi na 
wymagania jakie stawia nam ten sezon, takie 
jak np. granie 4 meczów w ciągu 10 dni, jak 
to ma miejsce na początku września. 

-	Jak	podczas	przygotowań	spisali	się	nasi	
wychowankowie	z	ORLEN	Wisły	II	Płock?
XS:	 Zawodnicy z ORLEN Wisły Płock II 
przystąpili do treningów z pierwszym 
zespołem w trakcie okresu przygotowawczego 
z dużym zapałem. Z mojego punktu 
widzenia przed nimi jeszcze ogrom pracy do 

wykonania, zarówno w aspektach 昀椀zycznych 
jak i taktycznych, ażeby móc regularnie 
trenować z pierwszym zespołem i dostawać 
możliwość występów na najwyższym 
poziomie rozgrywkowym. Wszystko działa 
według określonego planu, a przed naszymi 
wychowankami jeszcze długa droga, aby 
stać się w pełni kompletnymi graczami. 
Najważniejsze jest jednak to, że mają dobre 
podejście do pracy jaką wykonują oraz że 
nie brakuje im zapału, aby stawać się coraz 
lepszymi.  

-	Co	powiedziały	Panu	te	turnieje	i	ostatnie	
tygodnie	przygotowań.	 Czego	możemy	
spodziewać	się	po	naszej	drużynie	w	sezonie	
2023/2024?	
XS: Turnieje, w których braliśmy udział 
pokazały w jakim momencie byliśmy w 
trakcie każdego z meczów, w czym radzimy 
sobie dobrze, nad czym musimy jeszcze 
popracować lub co należy zmody昀椀kować. 
Jak w poprzednich sezonach możemy się 
spodziewać ze strony naszej drużyny dużej 
ambicji, zaciętej walki przez 60 minut, nie 
odpuszczania żadnego meczu i zapału 
do osiągnięcia jak najwięcej w każdych 
rozgrywkach, przy zachowaniu świadomości, 
że nie jesteśmy faworytami. Jednakże mimo 
tego nie zrezygnujemy z niczego i na boisku 
zrobimy wszystko co w naszej mocy, żeby 
osiągnąć jak najlepszy wynik.

-	Jak	Pana	zdaniem	zapowiada	się	sezon	
2023/2024?	 Czy	 będzie	 cięższy	 niż	
poprzedni?	
XS: Spodziewam się, ciężkiego sezonu z bardzo 
wymagającym początkiem w związku z czym 
zwracam się ponownie do naszych kibiców  
z prośbą o nieustanne wsparcie. Bez 
wątpienia, każdy kolejny sezon jest coraz 
trudniejszy, bo tak naprawdę zaczyna się od 
zera, niezależnie jakie sukcesy odnotowało 
się w poprzednim. W naszym wykonaniu 
sezon 2022/2023 był naprawdę wyśmienity, 
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ale teraz przeszedł już do historii i czekają 
na nas nowe wyzwania. Wchodzimy  
w rozgrywki z dużymi oczekiwaniami, ale 
również z poczuciem pokory i świadomością 
kim jesteśmy i skąd pochodzimy oraz że nie 
jesteśmy faworytami w żadnych rozgrywkach, 
do których przystępujemy. Mimo tego, 
będziemy starali się wykorzystywać wszystkie 
szanse i zawsze walczyć do upadłego.

-	Zatęsknił	Pan	już	za	meczami	i	kibicami?	
XS: Oczywiście, że tęskniliśmy na naszymi 
kibicami. Terminarz się tak ułożył, że pierwsze 

trzy kolejki rozgrywamy na wyjeździe  
i dopiero w czwartej gramy mecz na miejscu 
- w ORLEN Arenie. Cieszy nas bardzo, że 
mimo tego na spotkaniu w Piotrkowie 
Trybunalskim pojawiła się spora grupa 
kibiców, żeby nas dopingować. Obecność 
fanów i ich wsparcie są niesamowicie istotne 
dla drużyny, która bardzo to docenia. Dlatego 
też z niecierpliwością oczekujemy meczów  
w polskiej lidze jak i w EHF Champions League, 
które rozegramy przed naszą publicznością!

- 	 Podczas	 tegorocznego	 okresu	
przygotowawczego	odbyła	się	pierwsza	
edycja	Handball	Cup.	Jak	podobał	Ci	się	
ten	turniej	i	jak	oceniasz	Wasze	występy?	
PK: Z mojej perspektywy turniej Handball 
Cup, w którym byliśmy w roli gospodarza, 
był bardzo dobrze zorganizowany i przede 
wszystkim przepełniony graniem na 
naprawdę wysokim poziomie. Świetnie 
było również ponownie zobaczyć kibiców w 
ORLEN Arenie po przerwie wakacyjnej. Jeśli 
chodzi o nasze występy, to możemy być 
zadowoleni z pierwszego meczu przeciwko 
francuskiej USDK Dunkerque, ponieważ 
zaprezentowaliśmy się bardzo dobrze. W 
drugim spotkaniu - przeciwko SC DHfK Lepizig 
- nie było już tak kolorowo i nasza postawa na 
boisku pozostawia wiele do życzenia, przez 
co ostatecznie to właśnie drużyna z Niemiec 
triumfowała w pierwszej edycji Handball Cup. 

-	Mieliście	też	okazję	zagrać	dwa	spotkania	
z	THW	Kiel	i	jedno	z	drużyną	z	Hamburga.	
Jak	podsumowałbyś	weekend	w	Niemczech	
i	rozegrane	tam	sparingi?
PK: Trzy spotkania, które było nam dane 
rozegrać w Niemczech wyglądały naprawdę 

fajnie. Była to doskonała okazja do 
przetestowania różnych rozwiązań w ataku  
i w obronie. Każdy z nas dostał szansę grania 
i pokazania się od jak najlepszej strony.  
W trakcie turnieju rozgrywanego w Kiel 
ogromne wrażenie robiła hala przepełniona 
kibicami prawie do ostatniego miejsca, 
mimo że były to tak naprawdę sparingi przed 
właściwym sezonem.

-	Jesteście	zadowoleni	z	turnieju	w	Płocku	
i	sparingów	w	Niemczech?	Który	z	nich	był	
Waszym	najlepszym,	a	który	najgorszym?
PK: Reasumując nasze występy na turnieju 
Handball Cup w Płocku, pomimo przegranej  
z Lipskiem, w której wypadliśmy trochę 
słabiej, możemy być naprawdę zadowoleni  
z tego jak się zaprezentowaliśmy, jako drużyna. 
Podczas zawodów w Niemczech wszystkie 
trzy mecze rozegraliśmy na jak najbardziej 
przyzwoitym poziomie i zdecydowanie 
napawa nas to optymizmem. Szkoda tylko, 
że pomimo bardzo wyrównanych meczów 
nie udało nam się tam odnieść żadnego 
zwycięstwa, ale z biegiem sezonu nasza forma 
będzie tylko rosnąć. 

P R Z E M Y S Ł A W  K R A J E W S K I

-	Czujesz,	że	 jako	drużyna	wykonaliście	
progres	przez	cały	okres	przygotowawczy?	
PK: Bez wątpienia! Co roku, jako drużyna jak 
i jako klub odnotowujemy progres w wielu 
aspektach zarówno w tych sportowych jak  
i w pozaboiskowych. Okres przygotowawczy 
przed sezonem, w trakcie którego 
rozgrywamy mecze sparingowe, to najlepszy 
moment, żeby przećwiczyć różne warianty 
zarówno w obronie jak i w ataku, aby później 
zaprocentowało to w trakcie właściwego 
sezonu.

-	 Za	Tobą	bardzo	udane	występy	 -	w	2	
meczach	w	Niemczech	byłeś	najlepszym	
strzelcem.	Czemu	zawdzięczasz	taką	formę?	
PK: Nie należę do osób, które oceniają 
swoje występy. Mogę jednak bez wątpienia 
powiedzieć, że w każdym meczu staram się 
pomóc drużynie jak tylko potra昀椀ę, bo to 
właśnie ona w końcowym rozrachunku jest 
dla mnie najważniejsza.

-	 Jakie	nastroje	panują	w	 zespole?	Czy	
zdążyliście	się	już	zgrać?
PK: Nastroje w drużynie na ten moment 
oceniam na bardzo dobre. W kwestii 
zgrania nie potrzebowaliśmy dużo czasu, bo  
w porównaniu z poprzednim sezonem 
jesteśmy w praktycznie takim samym składzie, 
a nowi zawodnicy szybko i bezproblemowo 
wkomponowali się w nasz system ataku jak 
i obrony.

-	Jak	widzisz	przyszły	sezon?	Czego	się	po	
nim	spodziewasz?	
PK: Sądzę, że ten sezon nie będzie się mocno 
różnił w porównaniu z poprzednimi. Jeśli 
chodzi o kwes琀椀e sportowe, to jak co roku 
będziemy walczyli na każdym możliwym 
froncie do samego końca i obiecujemy, 
że damy z siebie wszystko. W kwes琀椀ach 
rywalizacji może być on jednak ciekawszy, 
ponieważ wracają play-o昀昀y, co wiąże się  
z jeszcze większą ilością grania na najwyższym 
poziomie. 

-	Chwilę	przed	startem	rozgrywek	odbyła	
się	prezentacja	drużyny.	Cieszyłeś	się	ze	
spotkania	z	kibicami	po	przerwie?	Zwłaszcza,	
że	na	początek	sezonu	zaplanowano	Wam	
trzy	mecze	wyjazdowe	w	ORLEN	Superlidze.
PK:	Wszyscy mamy świadomość jak ważną rolę 
odgrywają w naszym życiu kibice i było nam 
niezmiernie miło ponownie ich zobaczyć, a już 
w szczególności tak licznie zgromadzonych. 
Wszyscy czekaliśmy też z niecierpliwością 
na oficjalny początek sezonu i poważne 
granie, zarówno na ligowych parkietach, jak  
i w europejskich rozgrywkach! Wśród naszych 
kibiców widać duże zaangażowanie i pełną 
mobilizację, przez co zawsze możemy na 
nich liczyć, niezależnie czy rozgrywamy mecz 
domowy czy też jesteśmy na wyjeździe. 
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 Z  K I M  Z A G R A M Y  W  S I E R P N I U  I  W R Z E Ś N I U ? 

P O Z N A J E M Y  R Y W A L I

Inaugurację sezonu 23/24 zaplanowano jeszcze w sierpniu, a na początek Nafciarze 
udali się do Piotrkowa Trybunalskiego. W pierwszej połowie Piotrkowianin starał się 
zachować jak najmniejszy dystans do gości, ale po przerwie ORLEN Wisła Płock zupełnie 
go zdominowała, wygrywając 39:20. Najlepszym strzelcem i MVP tego spotkania został 
Przemek Krajewski, który dołożył do wyniku Wiślaków 7 bramek.

Przed „przywitaniem” z ORLEN Areną, Nafciarzy czekał jeszcze przystanek w Puławach, 
gdzie zawalczyli z Azotami. Po dwóch latach na podium Mistrzostw Polski, puławianie 
w sezonie 22/23 musieli zadowolić się 6. miejscem, a w rywalizacjach z naszą drużyną 
notowali w większości wysokie porażki. Tym razem, postawili jednak trudne warunki i 
do przerwy prowadzili, ale ostatecznie to Wiślacy triumfowali (30:26).

Z Piotrkowa, nasza drużyna udała się do Lubina, by kontynuować wyjazdową serię 
meczów. Lubinianie w ubiegłym sezonie byli o krok od spadku, jednak po udanych 
barażach utrzymali się w ORLEN Superlidze. Obecne rozgrywki rozpoczęli natomiast 
wygraną z beniaminkiem z Legionowa, ale z Nafciarzami nie poszło im już tak gładko. 
Pojedynek zwyciężyła ORLEN Wisła Płock, ponownie notując wysoką wygraną 41:23.

PIOTRKOWIANIN	PIOTRKÓW	TRYBUNALSKI
rok	powstania: 1997 r.

barwy:  czarno-czerwono-żółte
ostatni	sezon:	 11. miejsce

AZOTY-PUŁAWY
rok	powstania: 2003 r.

barwy:  niebiesko-biało-czerwone
ostatni	sezon:	 6. miejsce

MKS	ZAGŁĘBIE	LUBIN	
rok	powstania: 1967 r.

barwy:  miedziano-biało-zielone 

ostatni	sezon: 13. miejsce

Po 121 dniach od ostatniego meczu w domu, ORLEN Wisła Płock powróci wreszcie do 
ORLEN Areny. W pierwszym pojedynku przed własnymi kibicami, Nafciarze zmierzą 
się z Chrobrym Głogów, który w lutym tego roku zaliczyli w Płocku wysoką porażkę – 
22:42. Głogowianie zakończyli jednak rozgrywki 22/23 z 15 wygranymi i 46 punktami 
na koncie, zdobywając 4. miejsce w tabeli, co było ich najlepszym wynikiem od lat. 

Z Porto do Ostrowa! Już dwa dni po meczu z Mistrzami Portugalii, nasza drużyna zagra 
w Ostrowie Wlkp. z tamtejszą Ostrovią, beniaminkiem sezonu 22/23. Ostrowianie 
pokazali, że w Superlidze są w stanie bić się równo niemal z każdym, a w pierwszym 
meczu w OA ulegli Nafciarzom 26:32. Ostatecznie zakończyli potyczki na 9. miejscu.

Po chwili w domu, Wiślacy ruszą na kolejne wyjazdowe starcie, tym razem w Lidze 
Mistrzów! Elitarne zmagania rozpoczną meczem z FC Porto, czyli Mistrzem Portugali, 
z którym mieli okazję mierzyć się też w minionej edycji. W obu spotkaniach sezonu 
22/23 górą byli Nafciarze, a dzięki drugiej wygranej wyszli z grupy, zaś Porto odpadło.

CHROBRY	GŁOGÓW
rok	powstania:	1961 r. 

barwy: niebiesko-czerwono-żółte
ostatni	sezon: 4. miejsce

ARGED	KPR	OSTROVIA	OSTRÓW	WIELKOPOLSKI
rok	powstania:	1996 r. 

barwy: biało-czerwone  
ostatni	sezon: 9. miejsce

FC	PORTO
rok	powstania: 1932 r.
barwy: niebiesko-białe
ostatni	sezon:	 1. miejsce
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Wspieraj	Nafciarzy	i	bądź	ósmym	zawodnikiem	ORLEN	Wisły	Płock!

Po 121 dniach od ostatniego meczu w domu, ORLEN Wisła Płock powróci wreszcie do 
ORLEN Areny. W pierwszym pojedynku przed własnymi kibicami, Nafciarze zmierzą 
się z Chrobrym Głogów, który w lutym tego roku zaliczyli w Płocku wysoką porażkę – 
22:42. Głogowianie zakończyli jednak rozgrywki 22/23 z 15 wygranymi i 46 punktami 
na koncie, zdobywając 4. miejsce w tabeli, co było ich najlepszym wynikiem od lat. 

Na koniec września, Nafciarze staną do jeszcze jednej batalii o punkty w grupie 
Ligi Mistrzów. Na wyjeździe zmierzą się z Montpellier HB – Mistrzem Francji,  
a zarazem 4. drużyną Ligi Europejskiej 22/23. Francuzi kojarzą się płockim kibicom 
bardzo dobrze, ponieważ właśnie po wygranym dwumeczu z Montpellier w sezonie 
2013/2014, Wiślacy zapewnili sobie miejsce w fazie grupowej EHF Champions League.

Kolejnym gościem ORLEN Wisły Płock będzie ENERGA Wybrzeże Gdańsk. Gdańszczanie 
mają za sobą udany sezon, który zakończyli niedaleko podium – na 5. pozycji w tabeli, 
więc z pewnością będą chwili co najmniej to powtórzyć. Jeśli chodzi natomiast o płocko-
gdańskie pojedynki 22/23, w obu padał jednakowy wynik - 32:24.

GOG
rok	powstania:	1973 r. 
barwy: żółto-czerwone

ostatni	sezon: 1. miejsce

MONTPELLIER	HB
rok	powstania:	1982 r. 

barwy: niebiesko-białe
ostatni	sezon: 2. miejsce

ENERGA	WYBRZEŻE	GDAŃSK
rok	powstania: 2010 r.

barwy: czerwono-biało-niebieskie
ostatni	sezon:	 5. miejsce
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Płocczanie	 po	 raz	 dwunasty	 decydują	
na	 co	 przeznaczyć	 pieniądze	 z	 Budżetu	
Obywatelskiego	 Płocka.	 To	 6	 milionów	
złotych.	Wybierają	spośród	52	zadań	–	18	
ogólnomiejskich	i	34	osiedlowych.

Mieszkańcy zgłosili inicjatywy skierowane 
do wszystkich pokoleń i dotyczące różnych 
obszarów. Część to pomysły inwestycyjne: 
modernizacja i doposażenie placów zabaw, 
remonty chodników, budowa kompleksów 
do uprawiania różnych sportów. Proponują 
organizację pikników dla rodzin, zajęć 
sportowych lub edukacyjnych. Chcieliby 
wzbogacić nasze miasto o następne murale. 
Wśród zgłoszeń są też projekty zielone – 
utworzenie parków kieszonkowych, nasadzenia 
drzew i nowe tereny rekreacyjne.

– Autorzy projektów wykazali się dużą 
kreatywnością i zaangażowaniem. Dziękuję za 
wszystkie pomysły. To ważne źródło informacji 
o potrzebach mieszkańców. Pokazuje, jakie 
mają pasje i jak lubią spędzać czas. Dzięki 
temu możemy celniej wyznaczać kierunki 
rozwoju miasta, a realizowane inwestycje 
mają bezpośrednie przełożenie na  jakość życia 

płocczan – podkreśla prezydent Płocka Andrzej 
Nowakowski.

Bilans dotychczasowych jedenastu edycji 
Budżetu Obywatelskiego Płocka to 797 
zgłoszonych projektów, 149 wybranych 
do realizacji i ponad 120 sfinalizowanych.  
W dwunastej odsłonie mieszkańcy przedstawili 
70 pomysłów. Ostatecznie, po weryfikacji 
formalno-prawnej i 昀椀nansowej, pod głosowanie 
tra昀椀ły 52 zadania – 18 dotyczących całego 
miasta i 34 osiedli. Do rozdzielania jest blisko 
6 mln zł. Na pulę ogólnomiejską przypada 2,39 
mln zł, osiedlową zaś – 3,58 mln zł. Przy czym 
wartość pojedynczego projektu osiedlowego nie 
przekracza 545 tys. zł, aby każde osiedle miało 
szansę zrealizować swój pomysł.

Każdy mieszkaniec może wybierać i mieć wpływ 
na zmiany w lokalnym życiu i swoim otoczeniu. – 
Warto przypomnieć, że głosować mogą wszyscy 
mieszkańcy, nie ma określonej granicy wieku. 
Zachęcam zatem dzieci i młodzież do dokonania 
swoich wyborów i zdecydowania o przyszłości 
Płocka – podkreśla Roman Siemiątkowski, 
zastępca prezydenta Płocka ds. polityki 
społecznej.

Głosowanie trwa do wtorku 19 września. Jest 
kilka możliwości, aby oddać głos. Zrobimy to 
online albo bezpośrednio. Od poniedziałku 
do piątku w godz. 9:00 – 17:00 działa stały 
punkt przy ul. Synagogalnej 4. Mobilne punkty 
pojawiają się w różnych częściach miasta. 
Harmonogram i ich adresy dostępne są na stronie 
mojemiasto.plock.eu. Tu też można przeglądać 
projekty. O szczegółach obecnej edycji Budżetu 
Obywatelskiego Płocka przeczytamy również  
w specjalnym wydawnictwie, które znajdziemy 
m.in. W Ksiąznicy Płockiej i jej 昀椀liach, galeriach 
handlowych i punktach do głosowania. 
Zwycięskie projekty poznamy do 30 września.

Prezydent Andrzej Nowakowski podczas otwarcia miasteczka 
ruchu drogowego przy Miejskim Przedszkolu nr 21 przy ul. Reja, 
projektu z Budżetu Obywatelskiego Płocka

5 2  P O M Y S Ł Y  D O  W Y B O R U
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C O  S Ł Y C H A Ć  U  N A F C I A R Z Y ? 

–  P O D S U M O W A N I E  W A K A C J I

Jak	 już	 wspominaliśmy,	 na	 wakacje	 udaliśmy	 się	 w	 świetnych	 humorach,	 świętując	
zdobycie	Pucharu	Polski!	Po	wspólnym	pożegnaniu	w	ORLEN	Arenie	i	na	Starym	Rynku,	
zawodnicy	rozjechali	się	do	domów,	a	do	treningów	wrócili	pod	koniec	lipca.	Co	jeszcze	
w	czasie	ostatnich	miesięcy	działo	się	w	klubowym	życiu?

KONTRAKTY
Pierwsza informacja o przedłużonym kontrakcie pojawiła się na naszej stronie jeszcze  
w dzień 昀椀nałowego meczu ORLEN Pucharu Polski, dlatego nie zdziwi nas, jeśli przeoczyliście 
ją jadąc do Kalisza lub świętując zdobycie trofeum. Mowa o umowie Xaviego Sabate, 
który zdecydował się pozostać trenerem ORLEN Wisły Płock do końca sezonu 2025/2026. 
Podobnie wygląda sprawa z kontraktem Abela Serdio - również został przedłużony. Oznacza 
to, że hiszpański obrotowy zostanie z Nafciarzami do końca czerwca 2026 roku. Jeśli chodzi 
natomiast o nowości, SPR Wisła Płock podpisała umowę z prawym rozgrywającym, który 
dołączy do naszej drużyny od sezonu 2024/2025 - Marko Paniciem, obecnie zawodnikiem 
francuskiego Montpellier HB.

PŁOCKIE	MEDIA	GRAJĄ	Z	NAFCIARZAMI
W wakacje na wsparcie SPR Wisły Płock zdecydowało się kilka lokalnych mediów: Radiomixx.
pl, Dziennik Płocki, Tygodnik Płocki oraz Plocman, które dołączyły do grona naszych partnerów 
medialnych. W ramach współpracy, wspomniane media promują mecze Nafciarzy, a także 
informują o wydarzeniach z życia klubu, dzięki czemu docierają one do szerszego grona 
mieszkańców Płocka i okolic.

WAKACYJNE	SPOTKANIA
Podczas wakacji nie obyło się bez spotkań naszej niebiesko-biało-niebieskiej rodziny. Na 
początku kibice licznie pojawili się na pierwszym treningu ORLEN Wisły Płock, by przywitać 
wszystkich Nafciarzy i zobaczyć ich na boisku w nowym składzie. Kolejną okazją, nieco 
bardziej o昀椀cjalną, była prezentacja zespołu w Galerii Mazovia, która w ostatnią sobotę 
sierpnia wypełniła się fanami Wiślaków. Na scenie zobaczyliśmy przedstawicieli Sponsorów 
klub, zaś kolejno stanęła na niej cała drużyna – zawodnicy i sztab szkoleniowy. Nie zabrakło 
rozmów, autografów, sel昀椀e oraz rodzinnego zdjęcia przed galerią! Dodatkowo, premierę 
miała nowa koszulka meczowa, która już wkrótce tra昀椀 do sprzedaży, więc wypatrujcie 
informacji w naszych social mediach!

#OAwKARNETACH
Na początku sierpnia rozpoczęła się sprzedaż karnetów, która potrwa do końca września.  
W tym sezonie karnety wiążą się z jeszcze większą oszczędnością – nawet 725 zł - i bogatszym 
pakietem bene昀椀tów dla ich posiadaczy. Nie ma zatem sensu zwlekać, a czas zająć miejsce 
w ORLEN Arenie i wspierać Nafciarzy, gwarantując sobie największe sportowe emocje  
w najniższej cenie! Więcej o cenach oraz korzyściach karnetów na www.sprwislaplock.pl. 



M I E S I Ę C Z N I K  N A F C I A R Z A

22

1.				Bycie	Nafciarzem	oznacza	dla	mnie…
Zawsze walczyć i zrobić na boisku wszystko 
żeby wygrać.

2.				Sukces	indywidualny	czy	zespołowy?
Zespołowy

3.Najlepszy	zawodnik	przeciwko	któremu	
grałem	to…
Nikola Karaba琀椀ć

4.		Jaki	jest	twoim	zdaniem	najlepszy	gracz	
ORLEN	Wisły	Płock	w	historii?
Adam Wiśniewski

5.		W	drużynie	chciałbym	kiedyś	zagrać	z…
Ciężko wybrać…

6.	Co	byś	robił	w	życiu	gdyby	nie	piłka	
ręczna?
Byłbym nauczycielem WF-u.

7.	Jaki	był	najważniejszy	mecz	w	twojej	
karierze?
Pół昀椀nał Mistrzostw Świata

8.	Na	sportowej	emeryturze	będę…
Cieszyć się z rodziną i przyjaciółmi oraz 
pracować jako nauczyciel WF-u.

9.	Kto	był	 twoim	pierwszym	wzorem	 
z	boiska	piłki	ręcznej?
Ivano Balić

10.		Największy	atut	i	największa	wada	
na	boisku
O to trzeba by zapytać kogoś innego.

11.		Mecz	w	Orlen	Arenie	który	wzbudził	
w	Tobie	największe	emocje	to	…
Każdy mecz kiedy jest pełna hala i gorąca 
atmosfera.

12.	 Wracając	 do	 domu	 najbardziej 
z	Płocka	brakuje	mi….
Braku dużych korków.

13.		Co	doceniasz	w	Polsce?
Dobrych ludzi

14.	 	 Za	 najlepszego	 kolegę	 z	 szatni	
uważam…
Leona Susnje

15.		Kto	jest	najzabawniejszym	członkiem	
drużyny?
Abel Serdio

16.	 Jakie	 masz	 największe	 marzenie	
związane	z	piłka	ręczną?  

Wygrać Ligę Mistrzów i Igrzyska Olimpijskie.

S Z Y B K I E  O D P O W I E D Z I !

S Z Y B K I E  P Y T A N I A

L O V R O  M I H I Ć



Nie czekaj na paczkę, 
Paczka już czeka na Ciebie!

www.orlenpaczka.pl

DOSTAWA
W 1 DZIEŃ

10 000
PUNKTÓW

3 DNI
NA ODBIÓR


